



Task-Based Informatics Professional Services (TBIPS) Requirement

This requirement is for: **Parks Canada Agency (PCA)**

This requirement is open only to those **Supply Arrangement Holders** who qualified under *Tier "1"* (= \$0-\$2M) for **Stream 4 (B) Business Services**

This requirement is open only to those TBIPS Supply Arrangement Holders who qualified under the category for

B.9 Courseware Developer - Intermediate

The following SA Holders have been invited to submit a proposal.

Accenture Inc.	ADGA Group Consultants Inc	ADRM Technology Consultant Group Corp & Randstad Interim Inc.
Bates Project Management Inc., Innovision Consulting Inc., in joint venture	BMB Consulting Services Inc, 4055217 Canada Inc in Joint Venture	Coretracks Inc.
Coretracks Inc, Clarity.ca in Joint Venture	Excel Human Resources Inc.	General Dynamics Information Technology Canada Ltd.
HP (Canada) Co.	Icagate Solutions, Knowtech solutions Inc, AMK Networking Tech in Joint Venture	LGS Group Consulting Corp
Nortak Software Ltd.	Si. Systems Ltd.	Zylog Systems (Ottawa) Ltd.

Description of the requirement:

An intermediate Courseware Developer is required to assist Parks Canada with the implementation of the commercial-off-the-shelf asset management software, IBM's MAXIMO Enterprise Asset Management that Parks has acquired. The resource will work under the direction of the project manager and in collaboration with PCA staff and be responsible for planning, scheduling, developing and delivering training to end-users.

Proposed period of contract:

The contract shall commence upon contract award with a completion date of March 31, 2015, with one (1) option periods to end on 31 March, 2016.





Parks Canada
Parcs Canada



NOTE: Task-Based Informatics Professional Services (TBIPS) Method of Supply is refreshed on an annual basis. If you wish to find out how you can be a “Qualified SA Holder”, please contact RCNMDAI-NCRIMOS@pwgsc.gc.ca



Besoin de services professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT)

Le présent marché est passé pour le compte de: L'agence Parcs Canada (APC)

Il est ouvert seulement aux **titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement** qui sont qualifiés pour **le niveau «1» [= 0 \$ à 2 M\$]** pour le sous-classe de **Volet 4 (B) Services à l'entreprise**

Il est ouvert seulement aux titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement pour les SPICT, qualifiés pour la catégorie

B.9 Développeur de didacticiel

Les entreprises suivantes ont été invitées à présenter une proposition.

Accenture Inc.	ADGA Group Consultants Inc	ADRM Technology Consultant Group Corp & Randstad Interim Inc.
Bates Project Management Inc., Innovision Consulting Inc., in joint venture	BMB Consulting Services Inc, 4055217 Canada Inc in Joint Venture	Coretracks Inc.
Coretracks Inc, Clarity.ca in Joint Venture	Excel Human Resources Inc.	General Dynamics Information Technology Canada Ltd.
HP (Canada) Co.	Icagate Solutions, Knowtech solutions Inc, AMK Networking Tech in Joint Venture	LGS Group Consulting Corp
Nortak Software Ltd.	Si. Systems Ltd.	Zylog Systems (Ottawa) Ltd.

Description du besoin

Un chargé du développement de didacticiel ou de formation intermédiaire est requis pour aider Parcs Canada dans la mise en œuvre du logiciel commercial de gestion des biens, 'MAXIMO Enterprise Asset Management' de IBM, dont il a fait l'acquisition. La ressource va travailler sous la direction du gestionnaire de projet, en collaboration avec le personnel de Parcs Canada et sera responsable de la planification, de l'établissement du calendrier, du développement du programme de formation de même que donner la formation aux les utilisateurs.

Durée du contrat proposée:

Le contrat débutera dès son adjudication et la date d'achèvement est fixée au 31 mars 2015, avec une (1) périodes de prorogation se terminant le 31 mars 2016.



Numéro de dossier : 10140302
Autorité contractante : Dale Rudderham
N° de téléphone : 613-938-5751
N° de télécopieur : 866-246-6893
Courriel : dale.rudderham@pc.gc.ca

REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT) est mise à jour annuellement. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec RCNMDAI.-NCRIMOS@tpsgc.gc.ca.